
Agenda
Sinterklaasfeest

Zaterdag 3 december
 

Extra ALV
Zaterdag 10 december

14.00 uur in de Tuinhapper
 

Kerst-inn
woensdag 21 december

 
Nieuwjaarsreceptie
zaterdag 7 januari

 
Tuincafé 2.0

zaterdag 28 januari
zaterdag 25 februari

15.30 uur in de Tuinhapper

      De redactie van de tuinfluiter wenst alle tuinders en hun familie fijne feestdagen.

     Wij spreken de wens uit dat we met z'n allen van 2023 een mooi tuinjaar maken.

De redactie van de tuinfluiter wenst
alle tuinders en hun familie fijne feest
dagen. Wij spreken de wens uit dat we
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Puzzels te koop bij
Flip
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Is het een appel of een peer? De bloemen en de vruchten van de Japanse sier

kers of dwergkwee. Foto Wikipedia

Kweenie
Heeft de vrucht van de Cydonia oblonga nu de vorm van een appel of van een peer? Ik weet het niet. Ik plantte een kweepeer
en een kweeappel in de volkstuin. De appel heeft een grote struikvorm; de peer is een kleine boom. En inderdaad, de struik
geeft appeltjes en de boom produceert zware, gele peren. Toch zijn het allebei Cydonia’s. En je kunt de vruchten dus ook al
lebei gebruiken om jam of gelei van te maken. Maar omdat de peren zo mooi geel zijn en zo lekker ruiken, hebben die de
voorkeur. 
 
Maar dan is er nòg een kwee, en dat is de dwergkwee of Japanse sierkwee (Chaenomeles japonica). Een laag struikje dat in
het voorjaar, voordat het blad verschijnt, met mooie rode bloemen bloeit. De in de herfst rijpe, kleine gele appeltjes ruiken
heerlijk en kunnen ook prima voor de jam gebruikt worden. Pas bij het plukken wel op voor de stevige doornen!
 
Tot slot een heel andere  kwee, maar die vind je niet in de flora. In de dierkunde verstaat men onder een kwee een onvrucht
baar vrouwelijk dier waarbij ook mannelijke geslachtskenmerken aanwezig zijn.                      
Dick Saher

Pompoenen langs de Maluslaan,

een mooi stukje handwerk!

 De appeltjes zitten als het ware op de takken   

geplakt. Niet met een steeltje.
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Van de redactie
 
Het jaar 2022 is bijna voorbij. Nog
niet helemaal.
Dit 'tuinjaar' heeft, als geen ander jaar,
in het teken gestaan van veel emotie
en verwarring.
Er zijn dingen gebeurd die de meeste
van onze leden graag anders hadden
zien verlopen.
Het is jammer dat onze gemeenschap
pelijke, zo rustgevende hobby, name
lijk het tuinieren, zo is onderge
sneeuwd. Bestuurlijke verwikkelingen,
ruzietjes, tuincontroles, statuten, enz.
Zaken waar al onze leden (130 in ge
tal) verschillend over kunnen denken.
Juist die verscheidenheid van onze
leden én van de tuinen die zij behe
ren, zou gekoesterd moeten worden.
En zou op waarde moeten worden
geschat.
Ontegenzeggelijk is het nuttig dat er
een bestuur wordt gevormd uit de
leden. Een bestuur dat deze verschei
denheid in goede banen leidt en onze
vereniging beschermt tegen de tevens
maatschappelijke woelige tijden.
Dat een bestuur handvatten moet
hebben om te besturen is evident,
zoals statuten en reglementen, en
commissies om taken uit te voeren.
Een bestuur staat in dienst van alle
leden.
Daarom is het zo belangrijk om de
medenzeggenschap van de Algemene
Leden Vergadering te onderkennen
en vast te leggen in de genoemde re
glementen.
Belangrijke zaken staan nog op het
punt om uitgevoerd te worden.
Wij van de redactie hopen op de wijs
heid van ons allen en wensen dat we
volgend jaar om deze tijd kunnen
terug kijken op een meer verbonden
'tuinjaar'.
Ellen Bosschaart en Dieuwie Vermaat

Introductie van de nieuwe voorzitter
tuincommissie, Gerard Soonius
Beste medetuinders,
Op de afgelopen ledenvergadering van 5 november 2022 ben ik gekozen voor de
functie van voorzitter tuincommissie/bestuurslid. Deze functie heb ik eerder vervuld,
dus mij niet onbekend, en ik pak de draad nu graag weer op. Over de tussenliggende
periode kan ik weinig vertellen maar ik denk dat velen van u gemerkt hebben dat mijn
voorgangers niet stil gezeten hebben.
Mijn motivatie om deze functie weer op te pakken is dat ik een voorstander ben van
biodiversiteit, zoals het planten van struiken en bloemen in combinatie met het ecolo
gisch moestuinieren. Dit wordt al door vele leden toegepast. Het komt de dieren en
de natuur ten goede en is mede daardoor goed voor onze gezondheid. 
 
De plannen voor het komend jaar:
- Het achterplein voorzien van meer groen en minder tegels.
- De haagbeuk langs de Noorder- en Singellaan blijft op dezelfde hoogte en wordt zoals
gewoonlijk twee maal per jaar gesnoeid.
- De tuinen worden met aankondiging van data weer gekeurd in het voor- en najaar.
 
Tenslotte:
U kunt altijd bij mij terecht voor vragen, ook als u door omstandigheden hulp nodig
hebt. Dan hoop ik met u allen een mooie tijd tegemoet te gaan en dat een ieder op
zijn of haar manier in alle rust van de tuin kan genieten.
 
Gerard Soonius
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In Nederland is er een algemeen voorko
mende varroamijt. Als deze met veel in
een kast zitten, maakt dat de populatie
kwetsbaar. Via de varroamijt is er een zeer
heftig virus in de kast gekomen. Dan ont
wikkelen de bijen zich kleiner en zo ook
hun vleugels: het deformed wings virus.

 

 
Niet vliegen is geen voer halen, is dood
gaan. Er is gestart met een soort 'medicijn'
om de varroamijt te bestrijden en nu 2
maanden verder ziet het volk er gezonder
uit. Daar ze zwak waren, konden ze de
ingang niet verdedigen en konden de
wespen zich daar tegoed doen aan een
grote maaltijd. We hopen dat ze de winter
goed doorstaan.
 
Nu het in oktober nog steeds 'zomer' is,
zijn de bijen die eigenlijk voor de winter
in de kast zouden moeten zorgen, nog
stuifmeel aan het halen. Echter halen ze de
energie uit de wintervoorraad uit de
kast..... Doordat ze hun energie nu gebrui
ken op dit vreemde tijdstip, gaan ze eerder
dood. Dus ook vandaag bijvoeren in de
vorm van fondant dat we op de ramen
leggen. De bijtjes hadden al aardig wat van
hun wintervoorraad gegeten en ook nu is
het spannend hoe alledrie de kasten de
winter door komen. We gaan het zien.
 
Imker, Nelleke van Rijnsoever

Bericht van de
imkers
Hallo tuinders.
 
Wanneer ik dit stukje schrijf is het zondag
30 oktober en 20°C! De bijen vliegen af
en aan met stuifmeel. Dat stuifmeel verza
melen ze aan hun ´stuifmeelkorfjes´ aan
hun achterpootjes met weerhaakjes. Dat
brengen ze vervolgens naar de kast voor
voer voor de larven. Dus als ik bij de
kasten zie dat er stuifmeel de kast ingaat,
weet ik dat er larven zijn en dus ook dat
de koningin er is.

 

 
Dit jaar hebben we ongeveer 30 kilo ge
oogst van 1 kast. (1 volk is dood gegaan
en van 2 kleine volkjes is er 1 gemaakt. Die
bijen hebben alle honing zelf nodig om
gezond en sterk de winter door te komen)
 
Dit jaar is ´de herfst zo'n maand eerder
begonnen´. Niet alleen voor de bijen, maar
voor de gehele natuur. Droog en erg
warm. Daarom hebben we de bijen kleine
beetjes suikerwater gegeven via een apar
te voerbak bovenop de kast. Op deze
manier voeren maakt dat de koningin nog
eitjes blijft leggen zodat er eerst nog zo
merbijen geboren worden, waarna de
kast, zeg maar, winterklaar gemaakt kan
worden.
In zo'n periode van schaarste begint het
roven van andere volken in andere kasten
en worden de mannetjes, darren, de kast
uitgewerkt. De darrenslacht. Het gaat er
ruw aan toe. Vechten op de vliegplank en
één voor één worden ze eruit gegooid. Dit
jaar heb ik zelf voor het eerst gezien wat
er vervolgens gebeurt. Wespen, in flinke
aantallen, wachten de darren op, vangen
ze uit de lucht of op de grond en vervol
gens wordt de dar zorgvuldig ontleed. De
wesp knaagt kop en achterlijf eraf en vliegt
weg met het borststuk. Dat is eiwitrijk
voer voor de wespenlarven.
 
Het volk dat zoveel voorjaarshoning ho
ning heeft geleverd bleek een virus te
hebben opgelopen.

Rijksstraatweg 439 Haarlem
023-5201000

Sloten weer hele
maal schoon
 
Op zaterdag 19 november werden
onder leiding van Gerard Soonius met
een team van maar liefst 12 tuinders
de drie afwateringssloten aangepakt
op het complex. Waterplanten wer
den verwijderd en op sommige plek
ken werden de sloten uitgebaggerd.
Het was een hele koude zaterdag,
maar het werk is mooi geklaard.
En nu maar hopen dat het Hoog
heemraadschap die de sloten keurt,
tevreden is. 
 
Ad Otten

Appelpers 2022
De appeloogst was dit jaar overweldigend.
De appels bleven lang en stevig aan de
boom hangen wat als voordeel had dat ze
goed konden rijpen en niet beschadigd
raakten door een val.
Dat heeft een positieve invloed gehad op
het geperste appelsap.
Ellen, Joke, Pauline en Herman zijn op 2
oktober afgereisd met 600 kg appels, naar
kasteeltje Assumburg bij Heemskerk.
Daar stond de mobiele fruitpers van Appel
van Opa.
Het was een zeer zonnige dag en gezellig
op de herfstmarkt. Het heeft 96 pakken
sap opgeleverd.
Ook de bomen van de Maluslaan hebben
8 pakken sap opgeleverd; die hebben te
koop gestaan in de winkel.
Al met al weer een succesvolle activiteit
van onze vereniging.

Ellen Bosschaart
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Eetbare (wilde) vaste planten - 11
We hebben al heel wat planten besproken
in deze serie.  Gelukkig is het eind nog niet
in zicht, leest u maar weer even mee:
De GOUDBES (Physalis peruviana) is een
bes die thuishoort in de familie van de
nachtschades. De plant, ook wel Ananas
kers, Incabes of Kaapse Kruisbes genaamd,
houdt van licht vochtige grond en kan in
de volle grond maar ook  binnenshuis
worden gekweekt. De bessen worden
oranje en groeien in een lichtbruine kelk
(lampion) die ze beschermt tegen insec
ten. Ze kunnen vers van de plant worden
gegeten maar worden ook gebruikt voor
het maken van jam of gelei. De smaak lijkt
een beetje op zoete kruisbessen.
De Goudbes staat bekend om zijn genees
kundige werking en bevat een hoog gehal

te aan antioxidanten (stoffen die het im
muunsysteem versterken). In de kruiden
therapie staat het te boek als een antibac
terieel, koortswerend, vochtafdrijvend,
immuunsysteemversterkend en ontste
kingsremmend medicijn.
De GOUDSBLOEM (Calendula officinalis)
mag in dit rijtje natuurlijk niet ontbreken.
Ik denk dat deze plant in iedere tuin bij
ZWN wel te vinden is. Er bestaan oranje
enkelbloemige en gele dubbelbloemige
varianten. Voor de rupsen van een aantal
vlindersoorten, zoals kooluil, goudgele
boorder en huismoedertje, is dit een be
langrijke waardplant. Zowel de bloem als
het jonge blad is eetbaar en smaakt licht
peperig, als een radijsje. Zowel vers als
gedroogd kunnen de bloemblaadjes ge
bruikt worden in de keuken, bv. meege

kookt met aardappels of rijst voor een
mooie gele kleur. Vroeger werden de
bloembladen gebruikt voor vervalsing van
saffraan.

Goudsbloem staat in de alternatieve ge

neeskunde bekend als een plant met een
ontstekingsremmende, wondgenezende
en ontsmettende werking. Ze wordt dan
gebruikt voor de behandeling van huid
zweren, slecht genezende wonden en lit
tekens, blauwe plekken en snijwonden,
scheurwonden, winterhanden en brand
wonden. Van de plant worden ook zalf en
tinctuur gemaakt. In de bloembladen zit
etherische olie, die veel gebruikt wordt in
zalf.
 
TUINMELDE  (Atriplex hortensis) valt
onder de amarantenfamilie. Het is een
eenjarige plant die zich echter gemakkelijk
uitzaait en dan in het opvolgende jaar
opnieuw verschijnt. Er bestaan verschil
lende soorten: van geelgroen, groen en
donkergroen tot groenpaars en bietjes
paars.
De bladeren kunnen worden gestoofd en

gegeten als spinazie. Van de jonge planten
kun je de kleinere blaadjes ook gebruiken
in een salade. Je kunt ze na het plukken
niet lang bewaren, dus de melde moet wel
meteen verwerkt worden. Zodra de plant
in de herfst zaad gaat vormen is het blad
niet lekker meer. Een andere optie is dan
om de onrijpe bloemknopstengels te
oogsten wanneer ze nog zacht en teer zijn.
Je kunt deze koken als broccoli of asper
ges.
 
 
 
HOP (Humulus lupulus) is natuurlijk
vooral bekend als belangrijk ingrediënt bij
het bierbrouwen. De hopbellen (vrucht
kegels) worden als conserveer- en smaak
middel gebruikt bij de bereiding. Het is een
tweehuizige vaste klimplant, die overwin
tert als wortelstok.
 
 

 
 
Hop wordt ook gebruikt voor de berei
ding van kruidenthee, vaak in combinatie
met salie, lavendel, vrouwenmantel en
rozenblaadjes. De toppen (jonge scheu
ten) zijn ook heerlijk in combinatie met
selderij, pasta en lente-ui.
Hop is een van de waardplanten van de
gehakkelde aurelia.
 
Joke Groskamp 
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CONCEPT Verslag  Algemene ledenvergadering ZWN 5 november 2022
Aanwezig 2022: Doordat er al heel veel mensen binnen zaten hebben we geen presentielijst kunnen laten tekenen. Afbericht: H17
en B04
Afbericht + machtiging: Er zijn 16 machtigingen ontvangen.
1. Opening, welkom, vaststellen agenda, mededelingen
Jan heet iedereen welkom en we beginnen met 1 minuut stilte voor het overlijden van Jan van Galen en Christa van Schagen.
Jan geeft aan dat het lidmaatschap van Wilma Verbeek is opgezegd per 31-12-2023. Zij heeft een advocaat ingehuurd en daardoor
hebben wij AVVN ingeschakeld. Hierop is een vaststellingsovereenkomst uitgekomen die door J. Levers, Martina van Zonderen,
W.M. Overbeek, H. Kamerling en M. Overbeek is ondertekend. Wilma zal een prijs betalen van € 250,00 per maand tot eind 2023,
zij mogen gebruik maken van de toiletten en gebruiken de achterkant van het complex als ingang.
Mededelingen door Jan.
-             Overleden :CHRISTA VAN SCHAGEN  1 DAG VOOR HAAR 79E VERJAARDAG
               Oud lid Jan van Galen
-              S.03 RENE JOCHEMSZ LIDMAATSCHAP BEEINDIGD
-              B.15 W. OVERBEEK/ZAAIGOED  LIDM OPGEZEGD   
-              ADV AVVN   VASTSTELLINGSOVEREENKOMST  1 NOV GETEKEND
-              SCHOUW RIJNLAND 1 NOVEMBER: slootjes tussen Berkenlaan en Lijsterbeslaan
               en tussen Lijsterbeslaan en Hazelaarlaan staan teveel waterplanten die
               doorstroming belemmeren     
 -             De meeste van onze tuinen hebben een oppervlakte van 300 m2 en is zo’n tuin op orde dan is dat best bij te houden,
zeker als je het met z’n 2en doet. Het is noodzakelijk, dat er af en toe met een kritische blik naar gekeken wordt en dat een euvel
wordt opgelost.
We zitten met het feit, dat er in de laatste  jaren tuinen zijn toegewezen die niet op orde waren en waarbij de nieuwe tuinder met
een achterstand begon. In veel gevallen is dit door de nieuwe tuinder opgelost, ook is een feit, dat een aantal misstanden niet bij
de keuringen zijn meegenomen of werden gedoogd.
Wij zijn een vereniging met duidelijke regels die zijn vastgelegd in statuten en reglementen die door onze leden zijn onderschreven.
Ik bespeur een tendens  waarbij gedacht wordt: Regels zijn prima, maar waarom moet ik mij daaraan houden? Dat je regels moet
interpreteren is duidelijk de afgelopen jaren heeft dat geleid tot gedogen terwijl handhaven een betere optie zou zijn  geweest.
De bestuurders van de afgelopen jaren moeten de hand in eigen boezem steken en dit zichzelf aanrekenen.
Ons beleid is op dit aspect aangepast en uitgangspunt is het handhaven van de reglementen. Als bijv. een vertrekkend lid zijn tuin
niet op orde heeft gebracht kan de vereniging de kosten die daarvoor gemaakt moeten worden in rekening brengen bij dit lid, dit
is gebeurd in twee gevallen waarbij het opmerkelijk was dat deze leden deel uitmaakten van de tuincommissie.
Binnen het bestuur hebben we een aantal besluiten genomen op basis van de huidige reglementen en van de voorzitter Tuincom
missie verlangen wij dat deze zich confirmeert aan deze besluiten.
-            Als er een vacature voor een bestuursplek is heeft elk lid het recht zich hiervoor aan te melden, alleen de wijze waarop
dit is gebeurd om medestanders te krijgen stuit mij ernstig tegen de borst, als er gesproken wordt dat er mensen zijn die beweren
dat de huidige personen angst inboezemen en worden vergeleken met de Gestapo en Poetin, dit is ontoelaatbaar en daar neem ik
persoonlijk grote afstand van.
Met onze 130 tuinen  zijn er meer dan 200 opvattingen en ik respecteer ieders mening. Ik vind het verkeerd als mensen tegen elkaar
worden opgezet. Ondanks onze verschillende opvattingen hoop ik dat we na afloop van deze vergadering recht in de ogen kunnen
kijken en lekker blijven genieten van onze tuinen.
Doelstelling is: een mooi tuincomplex dat wij ook in de toekomst kunnen blijven huren van de Gemeente.
2. Ingekomen stukken
-Mail van Ron Visser ontvangen met op/aanmerkingen betreffende de statuten, wordt later besproken.
-Mail van Astrid Mathot ontvangen met voorstel aanpassingen statuten, wordt later besproken.
-Mail van Gerard Soonius ontvangen, stelt zich kandidaat voorzitter tuincommissie.
-Mails ontvangen van diverse leden die voorstander zijn van Gerard Soonius als voorzitter tuincommissie.
-Er zijn 16 machtigingen afgegeven.
-2 brieven ontvangen van Henk van Schagen over beschoeiing en hoogte haag.
3. Vaststellen notulen ALV 09 april 2022
-Er wordt aangegeven dat er volgens leden niet gestemd is over de aanschaf van de zonnepanelen op de winkel, Jan geeft aan dat
we nogmaals moesten kijken of er geen goedkopere zonnepanelen waren en hebben offertes aangevraagd, er is geen stemming
geweest maar het is wel aangenomen.
-Astrid geeft aan dat het in de notulen niet duidelijk staat beschreven.
-Marjolijn geeft aan dat er wel degelijk gesproken is over de zonnepanelen en dat ze aangeschaft konden worden. Hugo geeft aan
dat de zonnepanelen er zijn en die verdienen zich terug.
De notulen worden goedgekeurd.
Vaststellen notulen ALV 16 juli 2022   Goedgekeurd
4. Bestuursverkiezing
Toelichting: Namens het bestuur wordt Cees Nooij voorgedragen als voorzitter TC. Door de leden is Gerard Soonius voorgedra
gen als voorzitter TC.
Hugo geeft aan dat een voorzitter van een commissie door het bestuur wordt gekozen en niet in 
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de ALV. In de ALV worden voorzitter, secretaris en penningmeester gekozen.
Hierop volgt een discussie die van de hak op de tak gaat en niet te verslaan is.
Hierop volgt de presentatie van Cees Nooij: Hij is manager in de ICT, actief voorzitter TC samen met zijn vader die secretaris TC
is, contacten met bv Rijnland en AVVN, wij willen het voor de leden makkelijker maken zoals bv de container die we hebben gehuurd
om 3 tuinen leeg te kunnen maken.
Gerard Soonius wordt gevraagd een presentatie te geven maar dat is hem niet gevraagd door het bestuur en hij is hier niet op
voorbereid, hij geeft aan een brief te hebben geschreven voor in de nieuwsbrief maar die is niet geplaatst. Hij geeft aan dat de sfeer
binnen de vereniging slechter is geworden, huilende mensen die bij hem langskomen, men heeft gevraagd of ik weer terug in de
functie VZ TC wilde komen en daar heb ik ja opgezegd.  
Discussie:
-Tanya geeft aan in de antwoorden op haar mail dat ik niet zo een toon aan moet slaan anders  kom je maar op gesprek, dit kan
toch niet.
-Marjolein vindt het niet interessant wie het wordt wel wat jullie visie is op bv ecologisch tuinieren.
Gerard antwoord daarop dat hij geen gif wil op de tuinen en dat iedere tuinder de tuin mag indelen zoals hij of zij wil, mooie heg
en veel vogels die daar in komen.
Cees geeft aan dat de leden hun eigen tuin mogen keuren en heeft daar veel positieve reacties op gehad, hebben ook afgesproken
met Joke van de natuurtuin om ecologische tuinen anders te gaan keuren tevens geeft Cees aan dat een lid heel verdrietig werd
als de boom in haar tuin zou weggehaald worden, die boom blijft gewoon staan.
De doelstelling is dat we mooie tuinen willen hebben, de vertrekkende tuinders laten slechte tuinen achter en daar moeten veel
kosten aan gemaakt worden om die netjes weg kunnen geven aan nieuwe leden. Gerard geeft aan dat er toch een borgsom is die
ingehouden kan worden, Jan antwoord daarop dat dit al jaren bestaat maar daar krijg je de kosten er niet uit die gemaakt moeten
worden om de tuin netjes te maken.
Er volgt wederom een discussie over artikel 12.1 en 12.2
-Ad: wie wil er een motie van wantrouwen
-Marjolein: wie wil er in het bestuur zitten, er zijn 2 kandidaten voor 1 functie
-Ad: goed idee om ze allebei in het bestuur te hebben
-Yvonne: Ik heb een goede samenwerking met Cees
-Bas geeft aan of het misschien een idee is dat de ALV besluit of zij een bestuurslid mogen kiezen die tevens dan voorzitter TC kan
worden, daarop geven de leden aan dat zij dat willen.
Vraag: waarvoor stemmen wij
1) bestuursfunctie
2) bestuursfunctie gecomineerd met  Tuincommissie
Stembureau wordt geopend door Flip en hij mag 2 andere leden uitkiezen.
Uitreiking stembiljet met daarop de namen van de heren Cees en Gerard, de leden die een extra hebben krijgen er 2. Flip haalt de
papieren op en komt met de uitslag.
82 stemmen geteld: 50 stemmen voor Gerard en 32 stemmen voor Cees
6. Vaststellen contributie en begroting 2023
-Hugo geeft aan een mail te hebben ontvangen van de Gemeente Haarlem die de huur gaat verhogen en dat geldt ook voor het
lidmaatschap van de AVVN.
-Ellen heeft het verzoek om de nota’s van de Gemeente in te zien over de jaren 2021, 2022 en 2023, waarop Hugo duidelijk antwoord
met Nee, daar hebben we een kascommissie voor.
-Nicolette geeft aan dat wij niet veel betalen en er niet zo moeilijk over moeten doen.
De contributie gaat naar €360,00 per jaar.
-Er komt een vraag of het mogelijk is contact op nemen met de Gemeente of de huur niet wat minder hoog kan? Hugo zal in gesprek
gaan met de Gemeente Haarlem, de begroting is goedgekeurd.
7. Verslag kascommissie, Benoeming Kascommissie Niet aan toegekomen
Statuten, Plannen commissies en werk-en kennisgoepen, Hoogwatergang (treksloot), hier zijn we niet aan toegekomen.
Rondvraag
Martina staat op en zegt ermee te willen stoppen, de boosheid, felheid en respectloosheid in deze vergadering gaat me te ver, zij
geeft aan haar werkzaamheden af te maken en door te geven aan de volgende secretaris.
-Nico stopt ook
-Jan stopt ook
-Hugo stopt ook
-Bas blijft in het bestuur
-Lex betreurt het, in het bestuur je werk doen is een pokkebaan maar geeft ook aan dat de communicatie met Jan niet altijd goed
is geweest.
-Sjoeke staat op en vraagt wie staat er nu op??
-Ronald van Broekhuizen, degene met een grote mond moet nu maar eens opstaan en het overnemen.
 
De vergadering sluit om 16.25 uur
Martina van Zonderen
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Bezoekadres: Van der Aartweg 25 
2026 ZM Haarlem-Noord
Postadres: Postbus 2521, 2002 RA
Haarlem
Telefoon op complex: 023 - 5370003
Banknr: NL73 INGB 0000 013256
www.zwn-volkstuinen.nl
 
Redactie Tuinfluiter:
redactie@zwn-volkstuinen.nl
Ellen Bosschaart (H30)
Joke Groskamp (L24)
Dieuwie Vermaat (H05)
 
Bestuur:
Voorzitter: Vacature
Secretaris: Vacature
Penningmeester: Vacature
2de penningmeester/bestuurslid ICT:
Jan Willem van Dalen (S8)
Voorzitter bouwcommissie: Bas Ver
maat (H5)
Voorzitter tuincommissie: Gerard
Soonius (S10)
Voorzitter winkelcommissie: Vacature
 
Inleveren kopij tot uiterlijk:
1 maart (lentenummer)

Bloemendaalseweg 47

2061 CB Bloemendaal

023 525 1 525

info@skmakelaars.nl - skmakelaars.nl

Zwammen in de natuurspeeltuin
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